
      Protokół nr XXXIX/2021 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 6 października 2021 r.  

w godz. 15:00 do 20:50 w Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender” w Wielkiej Nieszawce  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Jadwiga Szczygielska 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Ewa Tarkowska 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.    

2. Przyjęcie protokołu: 

a) XXXVII sesji , która odbyła się 9 lipca 2021 roku, 

b) XXXVIII sesji, która odbyła się 31 sierpnia 2021 roku, 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektorki Szkoły Podstawowej w Cierpicach im. 

Kornela Makuszyńskiego (druk nr 1), 

b) ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz dodatku 

specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka od dnia 1 października  

 2021 r.  (druk nr 2), 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wielka Nieszawka (obręb ewidencyjny Cierpice działki o numerach 36/24, 36/25 i 

36/26 (druk nr 3), 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wielka Nieszawka (obręb ewidencyjny Wielka Nieszawka działki o numerach 84/15 i 

88/6 (druk nr 4), 



e) nadania nazwy ulicy „Wrzosowa” na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 5), 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej 

numerem 209/2 położonej w Cierpicach (druk nr 6),  

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. 

nr 282/5) (druk nr 7),  

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. 

nr 282/7) (druk nr 8),  

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok  

2021 ( druk nr 9 ), 

j) podjęcia działań zmierzających do budowy dwóch altan ogrodowych w miejscowości 

Cierpice (druk nr 10),  

k) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 11),  

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 

(druk nr 12),  

ł) powołania radnego/radnej do składu Komisji Rewizyjnej (druk nr 13).  

 

Przerwa 

 

4. Informacja z działalności Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” sp. z o.o. w Wielkiej 

Nieszawce za okres od 01.01.2020 do 31.12.2020 r. (druk nr 14) 

5. Przyjęcie Informacji dotyczącej funkcjonowania Referatu Utrzymania Infrastruktury 

i Gospodarki Odpadami w Urzędzie Gminy w Wielkiej Nieszawce w 2020 r. (druk nr 15) 

6. Informacja Wójta Gminy w Wielkiej Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce, Gminnego Centrum Kultury w Małej 

Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2021 roku. 

( Radni otrzymali w dniu 26.08.2021 r.) 

7. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

9. Interpelacje i wolne wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 
 

Ad.1  

a) XXXIX sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, 

pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

 

b) Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi dotyczące porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka z dnia 1 września 

2021 roku. Ponadto Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie powołania radnego/radnej do składu Komisji Rewizyjnej (druk 

nr 13).  



Radny Ireneusz Śmiechowski – zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz 

dodatku specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka od dnia 1 

października  2021 r. (druk nr 2)  

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy świetlicy wiejskiej w Brzozie.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka z dnia 1 września 

2021 roku. 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW: 3 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Grzegorz Dombrowski, Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI: 1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie  powołania radnego/radnej do składu Komisji Rewizyjnej (druk nr 13). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego Ireneusza 

Śmiechowskiego o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz dodatku specjalnego 

przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka od dnia 1 października  2021 r. (druk nr 

2)  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski 

PRZECIW: 6 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów nie zdjęła projektu 

uchwały z porządku obrad. 

Radny Ireneusz Śmiechowski – zgłosił następny wniosek formalny, o przesunięcie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego 

oraz dodatku specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka od dnia 1 

października  2021 r. (druk nr 2) jako ostatniego podpunktu w punkcie  3 porządku obrad.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW: 6 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy.  

Przewodnicząca Rady po przerwie wznowiła obrady.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy świetlicy wiejskiej w Brzozie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 



Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW : 5 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI: 1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła zmieniony porządek obrad 

większością głosów.  

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły uwagi co do 

treści protokołu z XXXVII sesji, która odbyła się w dniu 9 lipca 2021 roku. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVII sesji w przedstawionej treści.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

  



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXXVII sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy większością głosów.   

 

b) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z uwzględnionymi 

zmianami z XXXVIII sesji, która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXXVIII sesji został 

przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 3 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Ireneusza Śmiechowskiego o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 

Radny Ireneusz Śmiechowski – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Jadwiga Szczygielska – wyraziła zdziwienie, że skarga ta została skierowana do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, skoro pomiędzy stronami została zawarta ugoda,  

a konflikt został rozwiązany poprzez wyższą instancję.   

Przewodnicząca Rady – powiedziała, że skarga wpłynęła do Przewodniczącej Rady Gminy,  

co zobowiązuje do przekazania sprawy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, właściwej do 

rozpatrzenia skargi.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała, czy w związku z zaistniałą sytuacją, gmina poniosła 

całkowite koszty zasądzone na rzecz mieszkanki. Czy w jakikolwiek sposób zobowiązanie 

zostało odjęte z budżetu szkoły w Cierpicach, bądź osobiście przez Panią Dyrektor.    

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że z wyjaśnień złożonych przez Panią Dyrektor, 

wiemy, że na miejsce osoby zwolnionej przez ten czas nie był nikt zatrudniony.  

Radna Katarzyn Streich – zapytała o kwotę 8 tys. zł, które zostały wypłacone na rzecz 

mieszkanki po zawarciu ugody.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że było to zarządzone wyrokiem sądu.   

Radna Alina Sobecka – Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, odbyła posiedzenie  

z Panią Dyrektor w dniu 17 czerwca. Pani Dyrektor powiedziała, że pieniądze pokryte zostały 

z budżetu placówki.  



Mieszkaniec Gminy – powiedział, że sprawa nie dotyczy roszczeń żony w sprawie 

wyrzucenia z pracy. Skarga jest nie na Szkołę Podstawową w Cierpicach, lecz na Panią 

Dyrektor. Żona została zwolniona dyscyplinarnie po kilkudziesięciu latach pracy bez 

ostrzeżenia, po osiągnięciu wieku emerytalnego. Była nagabywana przez Panią Dyrektor, 

żeby przeszła na emeryturę. Żona była w ochronie przedemerytalnej, nie można było jej 

zwolnić normalnym trybem. Jednym sposobem było zwolnienie dyscyplinarne, ponieważ 

podlegała ochronie przedemerytalnej. Sprawa została skierowana do sądu, ponieważ 

zwolnienie nie miało podstaw prawnych. Nie było to przeciwko Pani Dyrektor, a przeciwko  

zakładowi pracy. Ugoda została podpisana pomiędzy żoną, a szkołą podstawową. Dlaczego 

została zawarta ugoda ? Zakład pracy zrozumiał, że zwolnienie było niezgodne z prawem, 

dlatego chciał podpisać ugodę z żoną. Roszczenia pracownicze mojej żony zostały 

zaspokojone tą ugodą. Kolejną sprawą poruszoną w skardze było bezpłatne korzystanie  

z obiadów przez Panią Dyrektor.  

  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektorki Szkoły Podstawowej w Cierpicach im. Kornela 

Makuszyńskiego (druk nr 1). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Marcin 

Sobiech, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW:4  

Grzegorz Dombrowski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów  

(uchwała nr XXXIX/212/2021).  

 

b) Przewodnicząca Rady Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Ireneusza Śmiechowskiego o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka z dnia 1 września 2021 roku. 

Radny Ireneusz Śmiechowski – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że w punkcie 4 dotyczącym skargi, ta część 

powinna być uznana za niezasadną, ponieważ na etapie projektu nie wiadomo do końca ile co 

może kosztować. Po drugie w ciągu ostatniego roku nastąpił bardzo duży wzrost cenowy 

materiałów i robocizny. Radny złożył wniosek formalny o uznanie punktu 4 skargi za 

niezasadny.   



Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że Rada Gminy jest po to aby ustanawiać prawo 

lokalne. Powinniśmy przestrzegać zasad regulaminu budżetu obywatelskiego. Jeden  

z punktów regulaminu budżetu obywatelskiego mówi o tym, że jeżeli dany projekt 

przewyższa zapisaną kwotę, Wójt może zwrócić się do wnioskodawcy o zmniejszenie zakresu 

prac w danym punkcie. Radna złożyła trzy wnioski formalne. Pierwszy, aby Komisja 

Statutowo-Regulaminowa rozpoczęła pracę nad nowym regulaminem budżetu 

obywatelskiego. Drugi, aby punkt numer 2 skargi uznać za zasadny. Trzeci wniosek 

formalny, aby punkt numer 3 skargi uznać za zasadny. Wszystkie punkty zawarte w skardze 

są zasadne, bo opierają się na przyjętym w tamtym roku regulaminie budżetu obywatelskiego.  

Radna Jadwiga Szczygielska – powiedziała, że temat ten został już przegłosowany.  

Na początku kadencji nie zrealizowaliśmy podobnej sytuacji Cierpicach. Mieszkańcy piszą 

wnioski, a radni są przeciwko temu, żeby coś się działo w naszej gminie. Przy takim wzroście 

cen materiałów budowlanych, nie można było przewidzieć tak szybkiego wzrostu cen.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że tematem rozmów nie jest budowa wiaty  

w Brzozie, a o tym czy regulamin został złamany przez Wójta czy nie.   

Radna Aniela Grela – powiedziała, że całość sprawy twierdzi rozbija się o to , że tworzymy 

sami regulaminy, a potem ich nie przestrzegamy. Zrezygnujmy z budżetu partycypacyjnego 

niech się wszystko dzieje w dziale inwestycji. Nie jest tłumaczeniem ,że materiały podrożały, 

zakres budowy wiaty nie mieścił się w kwocie 5 tys. zł. Można było to przedłożyć na zadania 

inwestycyjne.   

Mieszkaniec gminy – emocje związane z tematem są zupełnie nie potrzebne. To nie jest 

skarga na wójta czy radnych. Celem tej skargi jest wypracowanie konsensusu, czyli dojście do 

sytuacji takiej, że regulamin przyjęty przez Radę Gminy będzie regulaminem obowiązującym.  

Kiedy pewne rzeczy nie są realizowane zgodnie z zapisami tego regulaminu, zaufanie 

społeczeństwa do Rady Gminy i Wójta spada. Punkt 4 tej skargi, dotyczy braku rzetelnej 

weryfikacji projektu co powoduje, że zamiast innej rzeczy kwota mogłaby w tym miejscu być 

zrealizowana z projektów złożonych przez mieszkańców. Projekt inwestycyjny blokuje te 

środki. Na etapie weryfikacji powinno być to wyłapane, i ten projekt powinien mieć 

zmieniony zakres, albo powinien być wyłączony z projektów przyjętych pod głosowanie.   

Radca prawny – powiedziała, że nie można zarzucać wójtowi, że nie przestrzegał zapisów 

regulaminu. Zarzut bodajże w punkcie 2 skargi, pomimo, że w puli zostały środki, wójt nie 

zrealizował punktu następnego. Zapisy w regulaminie były takie, że jeżeli sołectwo nie 

wykorzystało środków bez względu z jakiej przyczyny, to nie dostaje środków z puli 

ogólnogminnej.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego 

Wyrzykowskiego, odnośnie uznania punktu 4 jako niezasadnego.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 5 

Grzegorz Dombrowski, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz 

Wyrzykowski 



PRZECIW: 5 

Aniela Grela, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 4  

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania wniosek formalny został 

odrzucony.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Streich, odnośnie 

uznania punktu numer 2 skargi za zasadny.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 3 

Aniela Grela, Alina Sobecka, Katarzyna Streich 

PRZECIW: 10 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania wniosek formalny został 

odrzucony.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Streich, odnośnie 

uznania punktu numer 3 skargi za zasadny.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 3 

Aniela Grela, Alina Sobecka, Katarzyna Streich 

PRZECIW: 10 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  



  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania wniosek formalny został 

odrzucony.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wielka Nieszawka z dnia 1 września 2021 roku . 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, 

Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW:5 

Grzegorz Dombrowski, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2 

Aniela Grela, Alina Sobecka 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów  

(uchwała nr XXXIX/213/2021).  

 

c) Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały  (druk nr 3). 

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że wynagrodzenie to wskaźnik 

odpowiedzialności za zajmowane stanowisko. Obecna pensja narusza zasady równego 

traktowania. Wynagrodzenie wójta powinno być anty korupcjogenne. Pensja wójta powinna 

zostać podwyższona.  

Radna Alina Sobecka – stwierdziła, że w innych gminach sekretarze gminy, zastępcy wójta 

zarabiają dużo mniejsze pieniądze. Po raz kolejny nie obecny na sali obrad jest sekretarz 

gminy. Za ten stan rzeczy i finanse odpowiada wójt. 

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że to wójt ustala wynagrodzenie pracowników.  

W sprawozdaniu za wykonanie I półrocza wykonanie inwestycji na poziomie 1, 7 %. 

Oznajmiła, że nie wyraża zgody na podniesienie pensji wójtowi. Jeżeli wójt zacznie lepiej 

wykonywać swoje zarządzające obowiązki, przychyli się do podwyżki wynagordzenia. 

Zaznaczyła, że wójt dwukrotnie nie otrzymał od radnych wotum zaufania. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że poziom realizacji inwestycji w drugim półroczu 

jest na zdecydowanie wyższym poziomie.  

Radna Aniela Grela – stwierdziła, że to niefortunna pora aby przyznawać podwyżkę. 

Poczekajmy do końca roku i wtedy będzie można podsumować pracę wójta.  



Radna Katarzyna Streich – zapytała panią prawnik, czy jeżeli w treści uchwały jest zapis, 

że podwyższenie wynagrodzenia będzie przyznane od 1 października, jest to zgodne z 

prawem. Czy prawo może działać wstecz ?   

Radca prawny – odpowiedziała, że to przepis z korzyścią dla adresata, może mieć moc 

wsteczną.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz dodatku 

specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka od dnia 1 października  

 2021 r. (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz, Marcin Sobiech, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 5 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Alina Sobecka, Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/214/2021).  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady.   

 

d)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zaznaczyła aby te plany zagospodarowania były robione na 

większy teren. Plan powinien obejmować trochę większy teren, aby nie naciągać na 

finansowanie z budżetu gminy na pojedyncze plany.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wielka Nieszawka (obręb ewidencyjny Cierpice działki o numerach 36/24, 36/25 i 36/26 

(druk nr 3). 

 



 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXXIX/215/2021).  

 

e)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radnie nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wielka Nieszawka (obręb ewidencyjny Wielka Nieszawka działki o numerach 84/15 i 88/6 

(druk nr 4). 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXXIX/216/2021).  

 

 

 

 



f) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

nadania nazwy ulicy „Wrzosowa” na terenie wsi Wielka Nieszawka 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/217/2021).  

 

g)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, z tymże Komisja zwróciła uwagę aby zrobić autopoprawkę 

dotyczącą dodania zapisu, że utrzymanie tejże drogi pozostaje w kwestii osób występujących 

o służebność.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Ryszard Kryszewski – poprosił o dopisywanie nazw ulic na mapkach załączanych do 

materiałów na sesję.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej 

numerem 209/2 położonej w Cierpicach (druk nr 6) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 



Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/218/2021).  

 

h)  Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 7). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, zwróciła uwagę, że służy to poszerzeniu drogi w przypadku 

przyszłych inwestycji.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Komisja zadała pytanie czy w najbliższym czasie planowane 

są na tym terenie inwestycje, odpowiedź była, że prawdopodobnie będzie robiony wodociąg.   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał jaka jest szerokość tej drogi. 

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedział ,że jest to 6 metrów przed poszerzeniem.  

Radna Aniela Grela – poprosiła o uściślenie informacji, czy w tamtym rejonie planowana 

inwestycje, ponieważ są zbieżne informacje w tej sprawie.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – planowane jest przeprowadzenie inwestycji budowy wodociągu 

  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. nr 

282/5) (druk nr 7) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1 

Aniela Grela 



NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/219/2021).    

 

i) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 8). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. nr 

282/7) (druk nr 8),  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/220/2021).    

 

j) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 9). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 



Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja nie wniosła 

zastrzeżeń do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aniela Grela – poprosiła o informację, w jaki sposób będzie wykorzystywana kwota 

5 tys. zł, przeznaczona na poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt  terenu gminy. 

W jaki sposób będzie się to odbywało ?  

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że staramy się to robić za pośrednictwem 

oficjalnej strony facebook Urzędu Gminy, poprzez zamieszczanie zdjęć, informacji  

o zwierzętach, które głównie przebywają w przychodni weterynaryjnej na ul. Krętej.  

Radna Aniela Grela – jest to trochę mało, w sferze bardziej wirtualnej. Informacje na fb nie 

są bardzo kosztowne aby przeznaczać 5 tys. zł.  

Pracownik Urzędu Gminy – trudno wyodrębnić kwotę, która na to działanie jest 

przeznaczona. Odbywa się to przy okazji, że przez jakiś czas zapewniamy schronienie 

zwierzętom, które udało się wyłapać, które dostarczyli mieszkańcy. Wymagają one często 

opieki weterynaryjnej.  

Radna Aleksandra Rębacz – zapytała czy koty, które obecnie są w przychodni 

weterynaryjnej są wysterylizowane i wykastrowane.  

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że tak, jeżeli są to zwierzęta, które spełniają 

warunki wagowe. Są wykonywane te zabiegi jak najszybciej jest to możliwe.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok  

2021 ( druk nr 9 ) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Aniela Grela 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/221/2021).    

 

 

 

 

 



k) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 10). 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aniela Grela – zapytała czy to nie jest błąd, że powołuję się na Program Rozwojów 

Obszarów Wiejskich 2014-2020, a realizacja tego projektu ma być w 2022 roku.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że nie, ponieważ tak brzmi nazwa tego programu 

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał gdzie będą ustawione altany, czy cena altan jest 

wiarygodna, kiedy decyzja Urzędu Marszałkowskiego w sprawie dotacji do altan ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział ,że altany będą na Jarkach, rozpatrzenie wniosku 

w Urzędzie Marszałkowskim będzie w tym roku, cena altan ze strony gminy nie powinna 

przekroczyć 40 tys. zł.  

Radna Aniela Grela  – poprosiła o uściślenie na jakiej konkretnie działce mają być 

postawione altany, jakie te altany mają być. Powinien być załączony ogólny zarys projektu, 

dołączone mapki.   

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał jaka jest wielkość działki, i czy będą te altanki 

monitorowane.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

podjęcia działań zmierzających do budowy dwóch altan ogrodowych w miejscowości 

Cierpice (druk nr 10),  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Aniela Grela, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI: 1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/222/2021).    

 

l) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 11) 

 wraz z autopoprawką  



Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały bez wnoszenia zastrzeżeń do tych punktów bez autopoprawki. Na temat zmian 

wprowadzonych autopoprawką Komisja nie obradowała. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała jaki został wybrany samochód do przewozu osób 

niepełnosprawnych, jaka marka, i za jaka kwotę. Ponadto jaki wyszedł jednostkowy koszt 

opłaty za kolonie, które odbyły się w lipcu. Ile dzieci brało w nich udział , i czy wszystkie 

dzieci były z terenu naszej gminy ?   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział ,że  będzie to samochód marki volkswagen. 

Koszt to około 170 tys. zł. Łączna liczba osób biorących udział w koloniach to 76 dzieci.  

Koszt kolonii wyniósł 1600 zł od osoby. Wszystkie dzieci nie były z terenu naszej gminy.  

Te, które nie był pokrywały całość kosztów. Wójt poinformował o dofinansowaniu do 

modernizacji sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Cierpicach.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała kiedy jest przewidywalny termin odbioru samochodu, 

czy osoby, które złożyły wniosek o dowożenie dzieci niepełnosprawnych do szkół będą 

zakwalifikowane do tego, że będą zawożone do szkół w Toruniu.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – planowany odbiór samochodu jest do końca bieżącego roku. 

Jeśli będą spełnione odpowiednie warunki do przewozu dzieci, będą zawożone do szkół.  

Radna Aleksandra Rębacz – zapytała ilu osobowy będzie to samochód.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że będzie to 9 osobowy samochód.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał czy samochód będzie przeznaczony do przewozu 

osób niepełnosprawnych na wózkach, i czy kierowcy będą mieli specjalne uprawnienia do 

przewozu tych osób.  

Radna Aniela Grela – zapytała czy gmina posiada, bądź czy tworzony jest gminny program 

szczepień.  

Radny Ryszard Kryszewski – zapytał czy mityngi alkoholowe są przeprowadzane poza 

GCK, oraz ile osób z nich korzysta ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że jest to pytanie do przewodniczącej komisji 

alkoholowej. Trwa rewitalizacja GCK, i część zajęć jest przeniesiona do CSiR ”Olender”.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2021 (druk nr 11) wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI: 1 



Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/223/2021).     

 

m) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 12) 

 wraz z autopoprawką  

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radna Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja nie wniosła 

zastrzeżeń. Komisja nie obradowała nad wprowadzeniem autopoprawki.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy w związku z tym, że projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej jest sugestia przesunięcia pieniędzy na ścieżkę rowerową na rok 2022. 

Do kiedy ma zostać zakończona budowa ścieżki rowerowej.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że z uzyskanych informacji inwestycja ma 

zostać zakończona latem 2022 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2021-

2024 (druk nr 12) wraz z autopoprawką.  

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI: 1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXXIX/224/2021).    

 

n) Punkt zdjęty  porządku obrad.   

 

o) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy świetlicy wiejskiej w Brzozie.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały w ten sposób, że możemy przystąpić do realizacji zadania pod warunkiem 



otrzymania środków zewnętrznych. Konsekwencją działań w tym kierunku jest przyjęcie 

kwoty w budżecie na realizacje projektu tej świetlicy. Mieszkańcy Brzozy przez wiele lat byli 

pomijani w jakichkolwiek inwestycjach.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aniela Grela – odniosła się do słów radnej mówiących o zaniedbywaniu Brzozy, 

mówiąc, że Brzoza miała sołtysa, przedstawicieli w Radzie Gminy. Złożyła wniosek formalny  

o doprecyzowanie tej uchwały, konkretne wskazanie na której działce ma ona powstać, z 

jakich pomieszczeń ma się składać. Gmina ma dołożyć 500 tys. zł co jest bardzo dużą kwotą.  

Radca prawny – powiedziała, że jest to uchwała kierunkowa, wyznaczająca kierunek działań 

wójtowi. Te pieniądze nie będą wydane, jeżeli nie będzie ich w budżecie. Uchwała ma na celu 

zakreślenie działań wójta, nie wydatkowania tych środków. Środki będą wydatkowane na 

podstawie zapisów w budżecie.  

Radna Jadwiga Szczygielska -  powiedziała, że stwierdza fakt, że Brzoza od wielu lat jest 

nie doinwestowana. Działka brana pod uwagę o nr 167/4.  

Radna Alina Sobecka – zapytała czy mieszkańcy Brzozy mają łatwy dostęp do lokalizacji tej 

świetlicy.  

Radna Aniela Grela – zaznaczyła, że nie da się w ciągu 3 lat nadrobić zaległości sprzed 

kilkunastu lat. Nie twierdzi, że nie potrzeba świetlicy mieszkańcom Brzozy, ale projekt 

uchwały nie jest doprecyzowany.  

Radna Katarzyna Streich – odniosła się do słów radcy prawnej, mówiąc, że nie można 

mówić, że jest to uchwała kierunkowa, w której wskazujemy konkretną kwotę pieniędzy z 

zaznaczeniem, że mają być wydatkowane z budżetu gminy. Treść uchwały musi być bardziej 

określona. W przekonaniu radnej wskazana kwota jest za wysoka.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że w tej chwili koszt wybudowania metra 

kwadratowego świetlicy wynosi pomiędzy 5 - 7 tys. zł. Plan świetlicy optuje się pomiędzy 80 

a 150 metrów kwadratowych w zależności od potrzeb. Świetlica składa się głównie z sali 

głównej, zaplecza kuchennego, sanitarnego, technicznego. Koszt wybudowania świetlicy 

będzie w okolicach 700-800 tys. zł. Mieszkańcy Brzozy zasługują na budowę świetlicy.   

Radna Aniela Grela – zapytała czy prawdą jest, że przez jeden rok zatrudniony będzie 

musiał być pracownik w świetlicy, oraz kto będzie ponosił koszty.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – trwałość projektu obliguje do tego typu rozwiązania, koszty 

będzie ponosiła gmina.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał czy to jest koszt budowy z wyposażeniem świetlicy. 

Jeżeli nie będzie dofinansowania z zewnątrz, to świetlica nie będzie wybudowana ? Jak duża 

jest działka pod budowę świetlicy ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że mówimy o stanie gotowym zamkniętym bez 

wyposażenia.  

Radna Katarzyna Streich – złożyła wniosek formalny o zwrócenie projektu uchwały do 

wnioskodawcy.    

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnej Katarzyny Streich 

o zwrócenie projektu uchwały do wnioskodawcy.  

  

Wyniki głosowania: 



ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Katarzyna Streich,  Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW: 5 

Grzegorz Dombrowski, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Aleksandra Rębacz 

NIEOBECNI: 1 

Ewa Tarkowska  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła wniosek formalny większością 

głosów.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady.  

 

Ad. 4  

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender” przedstawił informację z działalności 

Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” sp. z o.o. w Wielkiej Nieszawce za okres od 

01.01.2020 do 31.12.2020 r. (druk nr 14) 

 

Ad. 5  

Kierownik Referatu Utrzymania Infrastruktury i Gospodarki Odpadami przedstawił 

informację dotyczącą funkcjonowania Referatu Utrzymania Infrastruktury 

i Gospodarki Odpadami w Urzędzie Gminy w Wielkiej Nieszawce w 2020 r. (druk nr 15) 

 

Ad. 6 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła w informację Wójta Gminy w Wielkiej 

Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wielka 

Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce, 

Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2021 roku. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała jaka kwota na dzień dzisiejszy jest do zapłaty za 

transport publiczny.  Zwróciła uwagę na bardzo niskie wykonanie inwestycji na poziomie  

1,7 % w budżecie gminy, a także niewielkie pozyskiwanie środków zewnętrznych. Radna 

zadała pytanie z czego wynika bardzo słabe wykonanie budżetu w dziale promocji.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że w informacji wójta z wykonania 

budżetu za I półrocze, są określone i przyporządkowane poszczególne kwoty. Co do 

transportu sprawa wyjaśniła się w wakacje. Uzyskaliśmy od kwietnia do sierpnia środki  

z dopłat od Wojewody.   



Katarzyna Streich – plan w dziale inwestycji był zamierzony na  215 tys. zł. Po I półroczu 

mamy wykonanie za poziomie 23 tys. zł, co daje 10 % wykonania. Zaznaczyła, że sugestią 

Komisji Rewizyjnej było aby zrobić dofinansowanie z tego działu do wymiany pieców dla 

wszystkich beneficjentów dotacji . Zapytała czy jesteśmy w stanie wydatkować resztę 

środków z tego działu do końca roku.   

Skarbnik Monika Szczerkowska – w drugim półroczu będzie dużo lepsze wykonanie w tym 

dziale.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie informacji 

Wójta Gminy w Wielkiej Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Małej Nieszawce, Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce oraz 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 1 

Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła Informację Wójta Gminy  

w Wielkiej Nieszawce w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Wielka Nieszawka, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej 

Nieszawce, Gminnego Centrum Kultury w Małej Nieszawce oraz Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wielkiej Nieszawce za I półrocze 2021 roku większością głosów.  

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 22 września opiniując materiały na sesję, opiniując wykonanie budżetu na I 

półrocze. Komisja zapoznała się także z materiałami dotyczącymi inwestycji na ul. Sowiej na 

wniosek radnego Mieczysława Kociuckiego.  



Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 22 

września opiniując materiały na sesję i w dniu dzisiejszym na posiedzeniu wspólnym komisji.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu dzisiejszym na posiedzeniu wspólnym 

komisji.   

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu  dzisiejszym na posiedzeniu wspólnym 

komisji.   

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ireneusz Śmiechowski – 

poinformował, że Komisja spotykała się 14 września rozpatrując skargę na Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Cierpicach, 17 września rozpatrując skargę na Wójta Gminy, w dniu 

dzisiejszym na posiedzeniu wspólnym komisji.   

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXXVIII 

sesji Rady Gminy, która odbyła się w dn. 31 sierpnia 2021 roku.   

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Ireneusz Śmiechowski – odniósł się do tematu fotowoltaiki, mówiąc, że mieszkańcy 

którzy podpisali umowę, są zaniepokojeni brakiem informacji o postępach w tej sprawie. 

Odwołanie spotkania w tym temacie było bardzo nietrafionym rozwiązaniem. Co dalej z tą 

sprawą ? Mieszkańcy mają obawy, ż ta inwestycja nie dojdzie do skutku w tym roku.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że informacja w temacie fotowoltaiki 

zamieszczona na stronie internetowej Urzędu Gminy oraz na oficjalnym profilu facebook. 

Spotkanie nie odbyło się, ponieważ wykonawca nie potwierdził swojego udziału, a najwięcej 

pytań dotyczących sprawy jest skierowanych do niego. Zależy nam aby panele fotowoltaiczne 

zostały zamontowane w terminie, zgodnie z zawartą umową. Statek z towarem 

przeznaczonym do realizacji tej inwestycji wypłynął z Chin z bardzo dużym opóźnieniem. 

Radny Rafał Szulc – zapytał czy Urząd Gminy rozmawiał z wykonawcą ścieżki rowerowej 

na temat budowy odcinka przy szkole w Małej Nieszawce. Zasugerował aby prace te 

odbywały się w czasie przerwy od zajęć szkolnych.  Ponadto spytał czy została wyjaśniona 

sprawa kursów autobusowych firmy Arriva. W niektórych godzinach autobusy jeżdżą  

w bardzo małych odstępach czasowych co wydaje się być nieuzasadnione.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową wykonawca 

będzie się starał robić ten odcinek w czasie gdy nie będzie dzieci w szkole. Wystąpiliśmy do 

firmy Arriva o zmianę niektórych godzin w rozkładzie jazdy autobusów.   

Radny Mieczysław Kociucki – wystąpił z prośbą o uaktualnienie rozkładów jazdy 

autobusów na przystankach.   

Radny Ryszard Kryszewski – zapytał jak wygląda sprawa z inwestycją paneli 

fotowoltaicznych. Na jakim etapie jest w tej chwili temat budowy nowego ośrodka zdrowia. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że złożony został wniosek o dofinansowanie  

inwestycji budowy ośrodka zdrowia. Wójt przedstawił informacje na temat realizacji 



inwestycji na terenie gminy, jak m.in. zakończono budowę ul. Żeglarzy w Brzozie, 

postawiono wiatę turystyczną w Brzozie, przebudowano ul. Leśną w Cierpicach, zbudowano 

chodnik na ul. Sosnowej w Cierpicach, wykonano remont nawierzchni chodnika przy ul. 

Toruńskiej. Trwają prace przy ul. Ogrodowej i Wiązowej, modernizowany jest budynek GCK 

w Małej Nieszawce przy ul. Leśnej.  

Przewodnicząca Rady – zapytała jak wygląda sytuacja z podpisaniem umowy na wykonanie 

projektu ul. Wiślanej w Wielkiej Nieszawce.  

Radna Aniela Grela – powiedziała, że na stronie Urzędu Gminy błędnie podawany jest 

harmonogram prac związanych z budową ścieżki rowerowej, błędny rozkład jazdy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział ,że harmonogram prac dostajemy od wykonawcy. 

Wystąpiliśmy z prośbą do Arrivy o dostosowanie rozkładu jazdy do naszych potrzeb.  

 

Ad.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XXXIX sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

 

 

 


